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Ponownie podczas spotkania z mieszkaricami zwr6cit siq z proibq pan

/ zm. ul .Dziewirisko proszqc bym ustalit na jakim
etapie jest postqpowanie administracyjne zwiqzone z wykupem dziatki pod
garaiem na tzw. ,,malym poludniu" obejmujqcy dziatkq nr. 22/19 KM 75 by
zainwestowac w ston techniczny garaiu itp.

od kilku lat zobiego o wykupienie gruntu pod garaiem.

Dlatego, tei uprzeimie proszq Pana Prezydenta o udzielenie odpowiedzi no
iakim etapie realizacii sq podjqte przez urzqd Miasta czynnoSci iztoiony
wniosek do sadu Rejonowego t wydziat cywilny maiqcy no celu zniesienie
wspdlwlasnoici nieruchomoici zgodnie z Pana deklaracjq zawartq w pismie z
dnia 22 wrzeinia 2023 roku czy te2 w piimie znak GMK.N.OOO3.3.2O2| i z dnia
25 stycznio.2024r znak GMK.N.0oog.1.2024 w powy2szej sprowie.

czy miasto jest w posiadaniu prawomocnego orzeczenia dla w/w
nieruchomoSciT.
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